#### Western Music Series...Volume #5

# SING-ALONGS#1

1. "Is This Love?" - Bob Marley and the Wallers (4:07)
2. "Whoa Now" - Loque (4:05)
3. "Just Like Murder" - Maktub (4:30)

"Girt!" - Pepe Deluxe (3:38)

"Girl!" - Pepe Deluxe (3:38)
"See-Through" - The Federation (4:51)
"Spill the Beans" - Fila Brazillia (4:22)
"Shut Up" - Black Eyed Peas (4:56)
"I Cry" - Llorca (5:59)
"Hands of Time" - Groove Armada feat. Richie Havens (4:23)
. "Never Alone" - Rob Crow (0:45)
. "Beyond Him" - Rob Crow (2:20)
""Gravy Vary Corine!" - The Shies (4:47)

"Know Your Onion!" - The Shins (2:27)

SIDE B

1. "Weekend Song" - Freestylers feat. Tenor Fly (3:57)
2. "Saturn" - Evil Tambourines (4:51)
3. "Aisle 10 (Hello Allison)" - Scapegoat Wax (3:43)
4. "Lesson 3 (The History of Hip-Hop)" - Double Dee & Steinski (4:57)
5. "Multicultural Markets" - Curse Ov Dialect (4:15)

This Heave Deal Care For Reports Whith & Donamite MC (4:20)

"No More" - Roni Size feat. Beverly Knight & Dynamite MC (4;29)
"Baptism" - Roots Manuva feat. Wildflower (4:21)

"Pay the Rent" - Rammellzee (3:31)
"Happy Blues" - His Name Is Alive feat. Loretta Pippen (4:30)

10. "If I Ever Recover" - Basement Jaxx (3:19) 11. "Give It to Me" - Isaac Hayes (4:36)

10. "It Lever recurs."
11. "Give It to Me" - Isaac Hayes (4:36)

Information is not knowledge. "信息不是知识。 知识不是智慧。"智慧不是事实。 事实不是美。 Wisdom is not truth. Truth is not beauty. Beauty is not love. Love is not music. Music is the best. -FRANK ZAPPA

美不是爱。 爱不是音乐。 音乐是最好的。"—Frank Zappa

Western Music Series Titles:
\*Instrumentals \*Quiet Music \*Novelties
\*Electronica \*Sing-Alongs

\*And Perhaps Others!

This book and tape so intended to be distributely for educational purpor d is not to be bought or anyone. (NOT FOR SA

Most of these songs are in urban music styles with the popular themes of love and relationships. They cover crushes, break-ups, and broken hearts. Others tackle dancing, having fun, working, being poor, or simply skills with a microphone. All the lyrics are here, even the ones that aren't real words, those which use slang or "bad" grammar. So let's all sing along! Note: Many of the songs lyrics will use the terms "verse" and "chorus" to separate parts of the song. Verses are often separated by the chorus, the main part of the song which is repeated throughout it. Other parts may also be repeated, separate from the chorus, but they will be re-written.

大多里面的歌是有城市内的音乐方式, 题目谈到爱情和男 g包括强烈的宫爱, 分手, 还有很大的不幸。 其他歌的主题也是关于跳舞的, 玩一玩, 工作, 缺少钱,或说唱的能力。 所有的歌词都在, 甚至语法不标准的, 俚等。 注意: 很多歌词上面写了"verse"(句)或"chorus"(合唱部分) 题目谈到爱情和男女关系:

俚语, 脏话 等。 注意: 很多歌 是为了把歌分为部分

#### Western Music Series...Volume #5

### ING-ALONGS#1

"Is This Love?" - Bob Marley and the Wailers (4:07)
"Whoa Now" - Loque (4:05)

"Just Like Murder" - Maktub (4:30) "Girl!" - Pepe Deluxe (3:38)

"See-Through" - The Federation (4:51)
"Spill the Beans" - Fila Brazillia (4:22)

"Spill the Beans" - I-Ha Brazilla (4:22)
"Shut Up" - Black Eyed Peas (4:56)
"I Cry" - Llorca (5:59)
"Hands of Time" - Groove Armada feat. Richie Havens (4:23)
. "Never Alone" - Rob Crow (0:45)
. "Beyond Him" - Rob Crow (2:20)
. "Know Your Onion!" - The Shins (2:27)
. "Show Your Onion!" - The Shins (2:27)

SIDE B

"Weekend Song" - Freestylers feat. Tenor Fly (3:57)
"Saturn" - Evil Tambourines (4:51)
"Aisle 10 (Hello Allison)" - Scapegoat Wax (3:43)
"Lesson 3 (The History of Hip-Hop)" - Double Dee & Steinski (4:57)
"Multicultural Markets" - Curse Ov Dialect (4:15)

"No More" - Roni Size feat. Beverly Knight & Dynamite MC (4:29)
"Baptism" - Roots Manuva feat. Wildflower (4:21)

7. Baptism - Roots Manuva Teat. Wildflower (4:21)
8. "Pay the Rent" - Rammellzee (3:31)
9. "Happy Blues" - His Name Is Alive feat. Loretta Pippen (4:30)
10. "If I Ever Recover" - Basement Jaxx (3:19)
11. "Give It to Me" - Isaac Hayes (4:36)

Truth is not beauty.

Beauty is not love.

Love is not music. Music is the best.

Knowledge is not wisdom. Wisdom is not truth.

『信息不是知识。 知识不是智慧。 智慧不是事实。 事实不是美。 美不是爱。 爱不是音乐。 音乐是最好的。"——Frank Zappa Western Music Series Titles: \*Instrumentals \*Quiet Music \*Novelties \*Instrumentals \*Sing-Alongs

-FRANK ZAPPA \*And Perhaps Others!

Most of these songs are in urban music styles with the popular themes of love and relationships. They cover crushes, break-ups, and broken hearts. Others tackle dancing, having fun, working, being poor, or simply skills with a microphone. All the lyrics are here, even the ones that aren't real words, those which use slang or "bad" grammar. So let's all sing along! Note: Many of the songs lyrics will use the terms "verse" and "chorus" to separate parts of the song. Verses are often separated by the chorus, the main part of the song which is repeated throughout it. Other parts may also be repeated, separate from the chorus, but they will be re-written.

大多里面的歌是有城市内的音乐方式,题目谈到爱情和男子包括强烈的喜爱,分手,还有很大的不幸。 其他歌的主题也是关于跳舞的,玩一玩,工作,缺少钱,或说唱的能力。所有的歌词都在,甚至语法不标准的,但等等。注意:很多歌词上面写了"verse"(句)或"chorus"(合唱部分) 题目谈到爱情和男女关系: 俚语,

### Western Music Series...Volume #5

## 

Compiled by Julian

春 燕 and Leila

Lee with assistance

麻 養, students, Zhangye Medical

from Claire

College

SIDE A

1. "Is This Love?" - Bob Marley and the Wailers (4:07)

2. "Whoa Now" - Loque (4:05)

3. "Just Like Murder" - Maktub (4:30)

4. "Girl!" - Pepe Deluxe (3:38)

The Though" - The Federation (4:51)

"Girl!" - Pepe Deluxe (3:38)
"See-Through" - The Federation (4:51)
"Spill the Beans" - Fila Brazillia (4:22)
"Shut Up" - Black Eyed Peas (4:56)
"I Cry" - Llorca (5:59)
"Hands of Time" - Groove Armada feat. Richie Havens (4:23)
. "Never Alone" - Rob Crow (0:45)
. "Beyond Him" - Rob Crow (2:20)

"Know Your Onion!" - The Shins (2:27) SIDE B

"Weekend Song" - Freestylers feat. Tenor Fly (3:57)
"Saturn" - Evil Tambourines (4:51)
"Afsle 10 (Hello Allison)" - Scapegoat Wax (3:43)
"Lesson 3 (The History of Hip-Hop)" - Double Dee & Steinski (4:57)
"Multicultural Markets" - Curse Ov Dialect (4:15)

"No More" - Roni Size feat. Beverly Knight & Dynamite MC (4:29) "Baptism" - Roots Manuva feat. Wildflower (4:21)

"Pay the Rent" - Rammellzee (3:31)
"Happy Blues" - His Name Is Alive feat. Loretta Pippen (4:30)

10. "If I Ever Recover" - Basement Jaxx (3:19)
11. "Give it to Me" - Isaac Hayes (4:36)

Information is not knowledge. "信息不是知识。 知识不是智慧。 Knowledge is not wisdom.

Wisdom is not truth. Truth is not beauty. Beauty is not love.

Love is not music. Music is the best.

智慧不是事实。 事实不是美。 美不是爱。 爱不是音乐。 音乐是最好的。"—Frank Zappa

Western Music Series Titles:
\*Instrumentals \*Quiet Music \*Novelties
\*Electronica \*Sing-Alongs

\*And Perhaps Others!

Compiled by Julian

马春燕 and Leila 麻義, students,

Zhangye Medical

Lee with assistance

from Claire

College.

Most of these songs are in urban music styles with the popular themes of love and relationships. They cover crushes, break-ups, and broken hearts. Others tackle dancing, having fun, working, being poor, or simply skills with a microphone. All the lyrics are here, even the ones that aren't real words, those which use slang or "bad" grammar. So let's all sing along! Note: Many of the songs lyrics will use the terms "verse" and "chorus" to separate parts of the song. Verses are often separated by the chorus, the main part of the song which is repeated throughout it. Other parts may also be repeated, separate from the chorus, but they will be re-written.

多里面的歌是有城市内的音乐方式,题目谈到爱情和男女关系:括强烈的喜爱,分手,还有很大的不幸。他歌的主题也是关于跳舞的,玩一玩。工作,缺少钱,说唱的能力。所有的歌词都在,甚至语法不标准的,俚语,脏· 注意: 很多歌词上面写了 "verse"(句)或 "chorus"(合唱部分) 俚语, 脏话 是为了把歌分为部分

### Western Music Series...Volume #5

# ING-ALONGS#1

-- FRANK ZAPPA

SIDE A

Compiled by Julian

春 燕 and Leila 麻 蕤 , students, Zhangye Medical

Lee with assistance

from Claire

College

"Is This Love?" - Bob Marley and the Wallers (4:07)

"Whoa Now" - Loque (4:05)
"Just Like Murder" - Maktub (4:30)
"Girt!" - Pepe Deluxe (3:38)

"See-Through" - The Federation (4:51)
"Spill the Beans" - Fila Brazilila (4:22)
"Shut Up" - Black Eyed Peas (4:56)
"I Cry" - Llorca (5:59)

"Hands of Time" - Groove Armada feat. Richie Havens (4:23)
"Never Alone" - Rob Crow (0:45)
"Beyond Him" - Rob Crow (2:20)

"Know Your Onion!" - The Shins (2:27)

"Weekend Song" - Freestylers feat. Tenor Fly (3:57)
"Saturn" - Evil Tambourines (4:51)

Music is the best.

"Aisle 10 (Hello Allison)" - Scapegoat Wax (3:43)
"Lesson 3 (The History of Hip-Hop)" - Double Dee & Steinski (4:57)
"Multicultural Markets" - Curse Ov Dialect (4:15)

"No More" - Roni Size feat. Beverly Knight & Dynamite MC (4:29)
"Baptism" - Roots Manuva feat. Wildflower (4:21)

"Pay the Rent" - Rammellzee (3:31)
"Happy Blues" - His Name Is Alive feat. Loretta Pippen (4:30)

10. "If I Ever Recover" - Basement Jaxx (3:19) 11. "Give It to Me" - Isaac Hayes (4:36)

Knowledge is not wisdom. Wisdom is not truth. Beauty is not love. Love is not music.

-FRANK ZAPPA

美不是爱。 爱不是音乐。 音乐是最好的。"--Frank Zappa

Western Music Series Titles:

\*Instrumentals \*Quiet Music \*Novelties \*Electronica \*Sing-Alongs \*And Perhaps Others!

This book and tape set is intended to be distributed, sety for educational purposes nd is not to be bought or sold y anyone. (NOT FOR SALE)

Most of these songs are in urban music styles with the popular themes of love and relationships. They cover crushe break-ups, and broken hearts. Others tackle dancing, having fun, working, being poor, or simply skills with a microphone. All the lyrics are here, even the ones that aren't real words, those which use slang or "bad" grammar. So let's all sing along! Note: Many of the songs lyrics will use the terms "verse" and "chorus" to separate parts of the song. Verses are often separated by the chorus, the main part of the song which is repeated throughout it. Other parts

大多里面的歌是有城市内的音乐方式, 题目谈到爱情和男女关系:包括强烈的喜爱, 分手, 还有很大的不幸。 其他歌的主题也是关于跳舞的, 玩一玩, 工作, 缺少钱, 或说唱的能力。 所有的歌词都在, 甚至语法不标准的, 俚语, 脏 等。 注意: 很多歌词上面写了 "verse"(句)或 "chorus"(合唱部分) 是为了把歌分为部分



Compiled by Julian

Lee with assistance

from Claire 马 春 燕 and Leila 麻 蕤 , students,

